

## Patent Portfolio Sale Completed in 10 Days on Ocean Tomo Bid-Ask™ Market 专利包 10 日内在 Ocean Tomo Bid-Ask™ Market 完成销售

Seven Figure Patent Sale on Ocean Tomo Bid-Ask™ Market Provides Price Transparency

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market 上进行的该笔交易额高达七位数美金，实现了交易透明

March 29, 2018

2018 年 3 月 29 日

CHICAGO, IL

伊利诺伊州芝加哥电

Ocean Tomo and Sinofaith IP Group, co-creators of the Ocean Tomo Bid-Ask™ Market (OTBA), announced today the closing of [Lot 64](#), entitled Document Processing System, to an undisclosed buyer. This lot comprised of four issued U.S. patents, four non-provisional patent applications and software code.

Ocean Tomo Bid-Ask™ Market (OTBA) 由 Ocean Tomo 和新净信知识产权集团共同创建，今天宣布将一份名为文件处理系统的 64 号拍品交付于一位未披露的买家。这件拍品包含四项已公布的美国专利，四项非临时专利申请和软件代码。

“The Ocean Tomo Bid-Ask™ Market is a remarkable platform for the sale of IP and other assets,” said Jack Caven, CEO, InfoTech International, LLC, the seller of Lot 64.

“Ocean Tomo Bid-Ask™ Market 是销售 IP 和其他资产的出色平台。” [64 号拍品](#)的卖家，InfoTech International 公司的首席执行官 Jack Caven 评价。

“We had an IP portfolio of patents, pending applications, and associated software source code that we no longer used in our products and decided to sell the lot. After exploring ways to monetize this myself, I realized that I had neither the time nor the expertise. So, I engaged the professionals at Ocean Tomo. The lot was listed and the OTBA team closed a buyer for the portfolio in less than 10 days. An added bonus to this efficient process is the fact that OTBA found a buyer for whom the value was seven figures. I remain very impressed with the OTBA team and they are now my go-to firm for other IP deals”, Caven explains.

“我们拥有一系列闲置并决定出售的 IP 专利组合，审核中的申请和相关的软件源代码。在探索如何凭一己之力用其获利之后，我意识到我既没有时间也没有专业知识。因此，我聘请了 Ocean Tomo 的专业人员。该专利包上架后，OTBA 团队在不到 10 天的时间内即确认了该投资组合的买家。这个高效过程的另一个惊喜是 OTBA 找到的买家愿意出价七位数美元。我对 OTBA 团队留下了深刻的印象，他们现在是我的知识产权交易的首选公司”。Caven 进一步解释。

Dean Becker, who oversees the Ocean Tomo Bid-Ask™ Market added that “Jack’s mindful and measured approach to setting the asking price for this portfolio helped facilitate the rapid closing, adding one more completed transaction data point and further building the transparency enabled by the Ocean Tomo Bid-Ask Market.”

Ocean Tomo Bid-Ask™Market 的负责人 Dean Becker 补充说：“Jack 为这个投资组合设定要价的谨慎和精确的方法促进了交易快速完成，增加了一个完整的交易数据点，并进一步构建了由 Ocean Tomo Bid-Ask™Market 启用的价格透明度。”

Ocean Tomo Transactions, LLC posts the sale price for any publicly known patent transactions using the Ocean Tomo Bid-Ask™ Market platform. Submit public patent transaction data to the market [here](#).

Ocean Tomo 交易公司会公布通过 Ocean Tomo Bid-Ask™Market 平台进行的任何公开已知的专利交易的销售价格。 [点击此处](#)将公共专利交易数据提供给市场。

Visit the [Ocean Tomo Bid-Ask Market](#) to view the patents included in lots for sale and license across a wide variety of technology areas including:

访问 [Ocean Tomo Bid-Ask Market](#) 查看正在出售和许可的各种技术领域的专利，包括：

Lot 46 – Vehicle-to-Vehicle Communication

Lot 52 – Emergency Communications

Lot 56 – Self Service Debt Collection

Lot 57 – Digital Content Access

Lot 61 – Digital Rights Blockchain

Lot 66 – Industrial Internet Security and Inspection

Lot 74 - Data Processing

Among others!

第 46 号拍品 - 车间通信

第 52 号拍品 - 紧急通信

第 56 号拍品 - 自助收账专利

第 57 号拍品 - 数字内容访问

第 61 号拍品 - 无线运营商数字内容计费

第 66 号拍品 - 一种工业互联网安全和检查的装置

第 74 号拍品 - 数据处理方法

等等！

## **About the Ocean Tomo Bid-Ask™ Market**

### **Ocean Tomo Bid-Ask™ Market 简介**

The Ocean Tomo Bid-Ask™ Market is an open on-line platform to buy and sell patents. This market is an important step forward, both as a simplified solution for patent transactions as well as a source of information on patent pricing. The Ocean Tomo Bid-Ask™ Market uniquely combines the efficiency of an online platform with an experienced team of brokers fluent in both English and Mandarin. The market uses standard transaction documents and is open, transparent and free to view.

Ocean Tomo Bid-Ask™Market 是一个开放式的在线专利买卖平台。OTBA 平台的建立是一步很大的跨越，它既可以帮助简化专利交易，又能提供专利市场价格信息。OTBA 平台的创设，充分结合了在线平台的高效性，与 Ocean Tomo 中英双语经纪团队的丰富经验。该平台使用标准化交易文档，开放、透明，支持免费检索查看。

### **Contact 联系人**

Kristi L. Stathis

首席市场总监 (CMO)

Ocean Tomo, LLC

[kstathis@oceantomo.com](mailto:kstathis@oceantomo.com)

+1 773 294 4360